

## Referat fra Helios bestyrelsesmøde tirsdag d. 16. september 2025

**Indkaldt:** Lars Kensmark, Hans Henrik Hedemann, Hanne Holm, Johnny Elkjær, Sofie Raviv, Nils Thobo-Carlsen, Peter Eduard, Anne-Mette Momsen, Jette Møller. **Suppleanter:** Palle Eriksen, og Christian Elmelund-Præstekær (frivilligt om suppleanterne deltager i mødet)

**Afbud:** Peter Eduard.

**Ordstyrer:** Lars i "lige måneder", Sofie i "ulige måneder"

**Referent:** Lars.

### Dagsorden:

|    | Karakter                                                                        | XX              | Forklaring                                                                                                                   | kommentarer                                                                                 | Referat                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           |
|----|---------------------------------------------------------------------------------|-----------------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 1. | Godkendelse af referat fra d. 11. august                                        |                 |                                                                                                                              |                                                                                             | Godkendt                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          |
| 3. | Godkendelse af Dagsorden                                                        |                 |                                                                                                                              |                                                                                             | Dagsorden godkendt                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                |
| 2. | Opfølgning fra sidste møde                                                      |                 |                                                                                                                              |                                                                                             | Ingen indlæg                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      |
| 4. | Billetpriser                                                                    | JM              | Bilag                                                                                                                        |                                                                                             | Formiddagsbio: Vi aftaler at droppe kaffen som supplement til billet 90 kroner, da det komplicerer forholdet mellem os og kunden.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 |
| 5. | Skal vi have en støtteforening, som står for koncerter og andre risikable arr.? | HH              | Michael Bernsdorf Jungfeldt har tilbudt at stå for en sådan sammen med os. (har tidligere stået for en sådan i Horne Hallen) | .                                                                                           | Projektet fremlægges i grove træk. Vi mangler viden. Der kan være bekymring for, om vi har kræfterne til at deltage i en fond. Hannes forslag er, at vi hører Michael om projektet, uforpligtigende. Det billiges.                                                                                                                                                                                                                                                                                |
| 6. | Referat fra § 6 og § 7 møderne                                                  | NTC<br>HH<br>LK | Herunder indkaldelse til møde med bygningsafdelingen, hvem deltager fra best?                                                | <b>Bilag</b> referat m. kommentarer fra § 6 mødet<br><br><b>Bilag</b> referat fra § 7 mødet | Vedr. § 6. Bestyrelsen bakker op om statusmødet og kan genkende det beskrevne. Referatet godkendes - kommunens og Sozes kommentarer vedlægges som bilag.<br>Opfølgning på § 7 mødet, Nils samler de folk, som skal med til møde omkring bygningen, indkalder osv...<br>Nils laver et skriv til planafdelingen omkring vores utilfredshed omkring skiltningen/polymeren.<br>Hanne laver et skriv med argumenter for at vi skal have et tilskud, så vi kan få penge fra Statens Kunstfond til vores |

|     |                                           |                 |                                                                                                                                                                      |                                                                          |                                                                                                                                                                                                              |
|-----|-------------------------------------------|-----------------|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--------------------------------------------------------------------------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
|     |                                           |                 |                                                                                                                                                                      |                                                                          | koncerter.                                                                                                                                                                                                   |
| 7.  | Ønsker til samarbejdsaftale med kommunen. | HH<br>LK<br>NTC | Aftalen udløber v. start 2026.<br><br>Bilag                                                                                                                          |                                                                          | Lars, Jette og Simon<br>Gruppen kommer med et udkast til aftalen på næste bestyrelsesmøde, som så sendes til kommunen.                                                                                       |
| 8.  | Sprogdag /lk                              |                 | bilag                                                                                                                                                                |                                                                          | Der er givet afslag.                                                                                                                                                                                         |
| 9.  | vi mangler en sekretær                    | lk              | Drøftes: Vores forening mangler en sekretær og det går ikke længere. I bilag har jeg lavet jobbeskrivelse. Det er ikke vildt meget arbejde men vigtigt at få talt om |                                                                          | Området er udækket og det anerkendes som uhensigtsmæssigt på længere sigt.                                                                                                                                   |
| 10. | Næste møde foreslås ændret til            |                 | 6 oktober 2025 ( lk desværre ferie 8 til 15 okt)                                                                                                                     |                                                                          | 20. oktober er mødet rykket til.                                                                                                                                                                             |
| 11. | Møde Ringe 21/9                           | ntc             | plan ti, tilmelding etc /lk l orientering                                                                                                                            |                                                                          | Jette, Silke, Johnni og Nils deltager.                                                                                                                                                                       |
| 12. | Billetpriser                              |                 | Jette,                                                                                                                                                               | "Vi kan ikke have forskellige priser..."                                 | Drøftet under punkt 4                                                                                                                                                                                        |
| 13. | Tid til nye admin PC                      | JE              | Win10 'udgår', men vores aldrende PC'er kan ikke køre Win 11 optimalt.                                                                                               |                                                                          | Johnni undersøger tilbud. Der skal naturligvis skiftes ud.                                                                                                                                                   |
| 14. | Punkter fra Forvaltningsudvalget          | JE              | - Tekøkken 1. sal<br>- Køleskab                                                                                                                                      |                                                                          | Der bliver ryddet op før udlejning.<br>Hvis cafeen ønsker at bruge køleskabet (ikke ved udlejning), så skal Jette orienteres.                                                                                |
| 15. | Status proj. nyt lydanlæg                 | JE              | Orientering                                                                                                                                                          |                                                                          | Der er gang i installeringen af lydanlægget. Der er god fremdrift.<br>Nils laver snedkerarbejde.<br>Simon laver tekniske diagrammer ift. ledningsføring.<br>Planen er at lydanlægget går i drift primo 2026. |
| 16. | Indkøb af storformatprinter               | ntc             | Canon TM 340                                                                                                                                                         |                                                                          | Bestyrelsen godkender indkøb som foreslået af Nils.                                                                                                                                                          |
| 17. | evt                                       | HHH             | Til Beslutning : Indkøb af ekstra pære til projektor lille sal<br>3xH har fået tilbud fra Av centeret                                                                | Primo 2026 Bliver indkøb af pære med kviksløv ulovligt i EU. se bilag 8. | 6 pærer koster 19,5 tkr.<br>Der foreslås at lægge på lager                                                                                                                                                   |
| 18. | Evt                                       | JM              | Skabe i kiosken hænger                                                                                                                                               |                                                                          | Nils ser på det                                                                                                                                                                                              |

Næste møde: D. 20. oktober.